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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2018/19:197 AI-strategi

Regering har på uppmaning från EU tagit fram en AI-strategi för Sverige. 
Tanken med den nationella strategin är att den ska fungera som en förlängning 
av den europeiska AI-strategin. 

En viktig del av den europeiska AI-strategin är att det utbildas fler med 
kompetens inom AI från såväl yrkesutbildningar och yrkeshögskolor som 
universitet och högskolor. I den svenska AI-strategin är dock enbart högskolor 
och universitet inkluderade. 

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är:

 

Anser statsrådet att enbart högskolor och universitet ska inkluderas i Sveriges 
arbete för att utbilda AI-kompetens? 

………………………………………
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